
 

 

 

 

 

Temes Reunió 25 de novembre  

 

TEMES A TRACTAR: 

 

1. Tuit ERC i pregunta al Ple  
2. Consell d’Infants 
3. Decàleg de l’Esport  
4. Com seguim a partir del 2021 
5. Altres 

 

 

ACORDS PRESOS 

El grup municipal ESQUERRA REPUBLICANA DE CATALUNYA (ERC)fa una 
proposta al PLE municipal i encarrega  al Projecte Educatiu de Begues que 
organitzi el proper fòrum per tractar el debat de la jornada contínua a l’escola.  

 

L’Ampa Sant Cristòfor contextualitza aquest tema i explica que està a favor 
de la jornada contínua.  

S’enceta un debat  i sorgeixen els següents elements:  

- És una qüestió únicament de les escoles. 

- L’horari és un tema estructural. És un tema de les famílies. 

- No és una decisió del municipi de Begues.  

- Es la primera vegada que un grup polític ens proposa un tema per al fòrum 
educatiu. 

- Es posa de manifest que hi ha un desconeixement de l’objectiu del PEB, que 
és tirar endavant projectes que van més enllà de l’escola.  

- No són les  formes (enviar un tuit). Qualsevol persona pot acostar-se al 
Grup Impulsor (GI). La jornada cóntínua no és decisió ni de l’escola ni del 
municipi. 

  



 

 

 

 

 

- Hi ha un gran debat a nivell general sobre això.  

-Aquest podria ser un tema per portar a l’Espai Debat Educatiu (EDE) 

- El focus del problema de la jornada contínua és l’infant, no la família, ni el 
professorat. 

- El tema que vam triar per al Vè Fòrum educatiu té més sentit que mai: el 
del canvi climàtic i com afecta al medi ambient  

 

2. CONSELL D’INFANTS 

S’explica que el Consell d’Infants 2020-2021 ja ha començat a caminar i ha 
adaptat la dinàmica del grup a la situació de la pandèmia i, per tant, es faran 
reunions virtuals fins que la situació no millori.  

 

3. DECÀLEG DE L’ESPORT 

Tenim tot el material a punt però la pandèmia ens ha impedit fer una 
presentació pública amb una signatura d’adhesió de les entitats esportives, 
tal com ho teníem previst. Durant la Mostra d’entitats del mes de setembre 
es va presentar a les xarxes l’espot publicitari del Decàleg de l’activitat 
esportiva i es va enviar una carta amb l’enllaç corresponent a totes les 
entitats esportives. Valorem que ara no és el moment de difondre aquest 
material i el reservem per quan la situació es normalitzi. 

 

4. COM ENS ORGANITZEM 

Fem el calendari de les properes reunions per començar a treballar el tema 
del proper fòrum.  

Properes dates de reunions. En principi es convocaran via telemàtica fins que 
la situació no millori.  

 

27 de gener a les 18:30h 

24 de febrer a les 18:30h 

31 de març a les 18:30h 



 

 

 

 

 

 

28 d’abril a les 18:30 

26 de maig a les 18:30h 

30 de juny a les 18:30h  

 

 

5. ALTRES  

El Grup Impulsor valoraria molt positivament que es creés una web del 
Projecte Educatiu de Begues. Fa uns anys es va fer una web del Grup 
Impulsor, que ha quedat obsoleta, i que en aquest moments no respondria a 
les necessitats actuals.   

Seria molt positiu poder actualitzar el vídeo del Projecte Educatiu de Begues, 
que vam fer fa uns anys.  

 


